



THE 31st WORLD HAKKA CONFERENCE
第三十一屆世界客屬懇親大會
MARKHAM • CANADA 加拿大 • 萬錦市
OCTOBER 8-10, 2021 2021年10月8至10日

Nexus Holidays
聯誼假期
east@nexusholidays.com
905-604-6488

4天

經典加東精品遊

Canada East Essence 4 Days

出發日期: 10月4日, 10月11日 Departure Dates: Oct 4, Oct 11

多倫多 - 千島湖 - 蒙特利爾 - 魁北克城 - 渥太華 - 京士頓
Toronto - 1000 Island - Kingston - Ottawa - Montreal - Quebec City

費用包括 Included

1. 旅遊巴士接送觀光
2. 全程酒店住宿 (三人房四人房無加床)
3. 經驗豐富的公司華語導遊隨團服務
4. 行程中所列觀光安排
5. 稅項

1. Ground Transportation service as specified in itinerary.
2. Hotel accommodation, two beds in each room only.
3. Tour Guide service.
4. Sightseeing arrangements listed in itinerary.
5. HST13%+10%

費用不包括 Not Included

1. 行程中全部膳食
2. 司機兼導遊服務費用, 每人每天\$15
3. 旅遊觀光時入場費用
4. 各種醫療保險, 個人平安保險以及行李保險
5. 因交通阻延, 罷工, 惡劣天氣, 自然災害, 疫情, 航班取消更改或者其他本公司控制範圍之外的額外費用
6. 如遇旅遊旺季, 須另加附加費用

1. All the meals
2. Gratuities for Driver and Tour Guide. (\$14 per day per person)
3. Admissions for Optional Tour
4. Personal Travel and medical insurance
5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyond the control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather (storm, flood etc.) and cancellation or change of flight schedules and so on.

行程特點 Tour Highlights

- ★ 飽覽加東三大名城: 渥太華, 蒙特利爾, 魁北克古城
- ★ 乘豪華觀光船暢遊加拿大政府三大自然奇景之“千島湖”
- ★ 遊覽世界第壹高的蒙題利爾斜塔
- ★ 參觀楓葉糖漿農場, 獨家安排品嘗法式特色餐
- ★ 參觀加拿大最大和遊客最多的國家歷史博物館, 了解加拿大文化
- ★ 專業導遊, 豐富經驗, 詳細講解, 體貼熱情
- ★ Tour three of the most well-known Canadian cities, Quebec City, Montreal, Ottawa
- ★ Enjoy the breathtaking scenic cruise to see Thousands Islands
- ★ Visit the Montreal Tower – the tallest inclined tower in the world
- ★ Enjoy a delicious set lunch in a romantic French style restaurant and visit Maple Syrup Farm
- ★ Visit the Canadian Museum of History, step into the history and culture of Canada

團費 Tour Fee

(每位含稅/including tax)

團號/Tour Code	雙人房/Double	三人房/Triple	四人房/Quad	單人房/Single
NHCAE04	from \$439	from \$339	from \$289	from \$739

*價格基于大巴車50人一車計算, 如果由于疫情或者其他不可抗力, 每車人數需做調整, 價格將會重新調整。
*The price is calculated based on a bus with 50 people per vehicle. If due to the epidemic or other force majeure, the number of people per vehicle needs to be adjusted, then the price will be readjusted based on the pax per vehicle.

加東四日游自費門票 Suggested Entrance Fees

成人Adult \$125 / 兒童Child (12-)\$73

包含: 千島湖游船, 圣约瑟大教堂, 蒙特利尔塔, 蒙特利尔植物园, 国家军事博物馆, 国家历史文明博物馆。

Includes: Thousand Island Lake Cruise, St. Joseph's Cathedral, Montreal Tower, Montreal Botanical Garden, National Military Museum, National Museum of History and Civilization.

*門票價格仅供参考, 将根据2021年價格做調整。

*The entrance price is for reference only and will be adjusted according to the 2021 price

Day1 多倫多-千島風情-京士頓-渥太華

晨曦初露，出發前往千島湖風景區，感受加拿大三大自然奇景之“千島湖”風情，並(自費)乘坐“千島觀光船”(約1小時)<根據天氣條件參觀時間可能調整>，欣賞世界著名之群島特有風光，心型島億萬富豪古堡、世界最短國際橋，獄島島等等。接著再到加國故都京士頓市，該市精巧別致，極具千島風情，新舊建築群相互交錯，別具特色，國會大樓，最古老東西橫貫火車頭、英美爭奪的軍事城堡及炮臺、加拿大唯壹皇家軍事學院，加國經常名列前茅之皇后大學，及聯邦政府屬下的男女監獄，十八世紀之英式絞刑臺，加拿大第壹任總理麥當勞故居等。而後抵達渥太華，遊覽雕刻藝術登峰之國會山莊，風光秀麗之渥太華河，莊嚴聳立的陣亡將士紀念碑、氣派雄偉的和平鐘塔，雅典別致的人名使館村及政治權力焦點的總理府，令人思古幽情油然而生的麗都大運河。

Day 2 渥太華-蒙特利爾

早餐後參觀加拿大國家戰爭博物館(自費)，這是加拿大最大的壹個收藏有關戰爭物品和資料的博物館，是世界上三個最重要的戰爭藝術收藏場館之壹，展示當今最前衛的武器聲光設備，及從印第安人早期防禦戰的武器到第壹、二世界大戰的武器、軍服，和海陸空三軍戰備實物展出。繼而參觀加拿大最大和遊客最多的國家歷史博物館(自費)，陳列有從印第安人到外來移民的多元文化如何鑄造出今日加拿大文明的內容，完整的介紹了加拿大歷史，地理，文化等。而後前往加拿大第二大城市蒙特利爾，隨即參觀於1976年奧運會舉辦場地奧林匹克公園，其後改蒙特利爾斜塔。蒙利爾斜塔高約165米，傾斜度高達45度(比薩斜塔傾斜度也只有5度)，是世界上第壹高的斜塔，也是世界上傾斜度最高的斜塔。蒙特利植物園被公認為世界上最大的植物園之壹。收集了22000種植物和品種，10個展覽溫室，樹亭以及20多個主題花園，占地75公頃，是享受新鮮空氣和自然美景的理想場所。晚餐後返回酒店休息。

Day 3 蒙特利爾-魁北克城-蒙特利爾

早上前往古意瑰麗的諾特丹大教堂，濃郁的舊城區，莊嚴的市政府大樓，您可體會到法國文化在這裏根深蒂固的影響。其後前往加拿大最古老的魁北克城，在這充滿濃郁歐陸色彩的魁北克古城，歷史遺跡處處可見：北美唯壹保存最完整的古城牆，雍容華貴的古堡大酒店，清秀脫俗的老教堂，氣勢宏偉的魁北克省議會大廈，備受遊客歡迎的仿古馬車及街邊藝術家等都令您忍不住拍照留念，留下倩影。城內充滿著濃厚的歐陸色彩：古炮臺、馬拉車、古城牆、廣場銅像、藝術畫廊、大膽的賣藝人表演雜耍、宮廷式街燈、色彩艷麗的法式建築物...等等，構成壹幅幅美麗的圖畫。置身其歐洲購物街或法式餐廳，享用自費法國大餐及紅酒的同時，定能讓您充份享受這“小巴黎”的浪漫情懷!而後前往楓葉糖漿農場參觀。返回蒙特利爾市，晚餐後回酒店休息。

Day 4: 蒙特利爾-綠茵小鎮-多倫多

早餐後，登上皇家山，俯瞰蒙特利爾市區，前往參觀全北美最大最著名教堂之壹「聖約瑟大教堂」莊嚴肅穆、宏偉壯麗。繼後從蒙特利爾出發，前往 Upper Canada Village, 中文“綠茵小鎮”。它保持了十八世紀維多利亞時代的民風民俗。這是壹個綠蔭環繞的小村莊。這裏有原始的建築和古老的手工作坊，如以水為動力的木材加工廠、以蒸汽為動力的磨坊、面包房、紡紗織布機、鐵匠鋪、鞋匠鋪等等。參觀著名大蘋果，每天不停生產美味蘋果批。約黃昏時分返抵多倫多。



注意事項

1. 本公司保留在旅行團出發前更改出發日期或取消該團之權利。旅行團在確認取消後本公司會將客人所繳之費用全數退還。本公司不需負取消任何行程或出發日期之責任。
2. 客人必須自行負責一切旅遊所需的證件及簽證。一般護照需要在回程日計最少有效六個月。團友於旅程上，如因證件或其他問題，被當地拒絕入境，概與本公司無關，不得要求退款或轉團。
3. 單獨參團的客人必須為法定成年人。未成年客人若並非與法定監護人同行，必須向本公司提供合法監護人書面同意。
4. 本公司保留轉換酒店及更改行程之權利以便操作順利。如需酒店資料，可於出發前向本公司職員查詢。
5. 旅游行程，餐厅选择，菜式安排，酒店安排均会因季节、人数等因素调整，由本公司统一安排，本公司保留改变权力，以利团体进行。团友如因个人理由不能享用某一膳食或住宿，本司恕不做退还。
6. 酒店房間不論雙人、三人、四人房均為同樣房間。房間一般配有一張雙人床或兩張單人/雙人床。三人、四人同房則不另加床。
7. 所有2岁以下婴儿都必须占有巴士座位，故团费大人儿童(含婴儿)同价。
8. 每人限帶手提及托运行李各一件，額外行李費為每件\$35
9. 上车地点：请于报名时或者出发前1个月内确认上车地点 (Markham Hilton Hotel or Markham Marriot Hotel)，一经确认不得更改。团友需按照预定出发时间提早十五分钟到达预定地点登车。
10. 客人报团时必须提供可接通的手机号码，便于导游联系，如提供的电话有误，导致产生的任何额外费用由客人自行承担。
11. 為公平起見導遊將負責每天遊覽車座位編排，客人需按編排入座。前三排座位可付费保留：CAD\$15/天/人 (CAD\$60/人 四天)
12. 团费不含：膳食，景点门票，司机及导游服务费(\$15每人/天，大小同价)，旅游保险和所有私人费用。
13. 自费景点门票价格按2020年11月当前价格为准，如价格有调整，我司将对作出自费景点门票价格作相应调整。
14. 凡从我司购买的景点门票(如：城市City Pass)，均不适用于我司旅行团。
15. 未在指定地点指定时间参加旅行团的乘客将被视为自动放弃整个行程，团费恕不退还。團體出發後因個人理由中途退團者，則作自動放棄論。恕不退款或補償，敬請原諒。
16. 在任何情况及任何地点下失窃，引致遗失金钱及物品，本公司、司机、及导游均不负任何责任，任何财物及证件等团员理应有责任自行保管。
17. 為保障客人利益，本公司均提議各團友購買個人旅遊保險，其中包括意外、疾病、行李及賠償因取消旅行團之罰款保險等，需在報名時購買。
18. 如遇上特殊情況，如惡劣天氣，交通事故等，本公司保留更改或取消行程權利，團友不得異議。

繳費，取消及退款須知

1. 旅游团报名订金\$100/人，一经确认订金恕不退还。
2. 旅游团尾款须于出发前60天付清。如60天内取消预订，团款恕不退还。
3. 旅游团确认后，出发日期不可更改。出发前15天前可免费更名一次，出发前15天或以内不得更改。



Day 1: Toronto - Thousand Islands - Kingston - Ottawa

Depart from Toronto in the morning. Following a short drive along the north shore of Lake Ontario, will arrive at the Thousand Islands region. On board of the breathtaking scenic cruise (seasonal) to see the Heart Island, Bolt Castle, the Shortest International Bridge and more. Visit Kingston, a beautiful waterfront city with a rich history. Drive through the town to see Kingston City Hall, the home of Sir John A. Macdonald, Canada's first Prime Minister, and Queen's University. The fascinating tour of Ottawa will include the home of Canadian Prime Minister, Rideau Hall, Royal Mint and so much more. Stopover at the Parliament Hill of Canada, this iconic building and experience the Changing of the Guard Ceremony (Seasonal).

Day 2: Ottawa – Montreal

This morning visits two major national museums, the Museum of History and War Museum. Then head to the cosmopolitan city of Montreal. Visit Biodome in the 1976 Montreal Olympic village. Take the cable car to the top of Montreal Tower (fees apply), the tallest inclined tower in the world.

Day 3: Montreal - Quebec City - Maple Syrup Farm - Montreal

This morning visit Notre-Dame Basilica-Montreal's oldest Catholic church, built in 1656, is known for its intricately designed interior, which includes stained glass chronicling the history of the city. Then head to Quebec City. The walled city of Quebec is the highlight of the tour. Following a walking tour in this world class historical site, enjoy a delicious set lunch in a romantic French style restaurant, next to the iconic Chateau Frontenac hotel. Head to Maple Syrup Farm in later afternoon, back to Montreal and have a rest.

Day 4: Montreal – Upper Canada Village - Toronto

This morning visit the largest church in Canada, the Saint Joseph Oratory on Mont Royal. Then head to Upper Canada Village. Touring Upper Canada Village is a magical experience, transporting you back in time to the 1860s. Featured are over forty historical buildings, many moved here prior to flooding of the "Lost Villages" during the St. Lawrence Seaway development project. These include homes, functioning mills and trades workshops. Then visit the Big Apple, the home of our delicious pies, breads, and other apple-inspired goodies. Then transfer back to Toronto after that.

Terms and Conditions

1. Minimum of 20 passengers is required for guaranteed departure. Nexus Holidays reserves the right to cancel the tour within 5 days prior to departure with full refund value of the package price booked.
2. Please make sure your travel documents and visa are valid. Generally, the passport needs to be valid for at least six months on the return date. No refund will be made for passport or visa issues.
3. Guests participating in the group alone must be legal adults. If minor guests are not traveling with their legal guardians, the written consent should be provided from the legal guardian.
4. Nexus Holidays reserves the right to switch hotels and change the itinerary for smooth operation. For hotel information, please consult our reservation staff.
5. Nexus Holidays reserves the right to adjust the travel itinerary, restaurant, cuisine arrangement, hotel due to factors such as seasons, number of people, etc. No partial refund on any unused services.
6. Triple and Quad room only provide two beds or one big bed and no extra beds will be added. Please let us know if any special requirements to room type.
7. Infant under the age of 2 must occupy a bus seat, so the tour fare is the same for adults and children (including infant).
8. One luggage per person. Extra luggage surcharge \$35 each luggage.
9. Pick-up location: Please confirm the pick-up location (Markham Hilton Hotel or Markham Marriot Hotel) at the time of registration or within 1 month before departure. Group members need to arrive at the scheduled location 15 minutes before the scheduled departure time to board the bus.
10. Travellers must provide a mobile phone to be connected with tour guide. If the phone provided is wrong, any additional expenses incurred shall be borne by the guests themselves.
11. For the sake of fairness, the tour guide will be responsible for the arrangement of the seats of the tour bus every day, and the guests need to be seated according to the arrangement. The first three rows of seats can be reserved for a fee: CAD\$15/day/person (CAD\$60/person for four days)
12. Tour fare exclude: meals, admissions, gratuities (\$15 per day/person, same applied to adult and child), and all personal expenses.
13. Compulsory admission package price is based on November 2020. Package price will subject to change if attraction admissions change later.
14. Attraction admission tickets bought through other sellers (e.g. City Pass) are not applicable to the tours.
15. If travellers do not show up at pre-arranged location and time, the whole trip will be cancelled with no refund.
16. The company, the driver, and the tour guide are not responsible for theft in any situation and any place, resulting in the loss of money and objects. Any property, documents and other members of the group should and are responsible for their own custody.
17. Travel and Medical insurance is strongly recommended. Please consult our reservation staff.
18. Itineraries are subject to change or cancellation at any time due to any unforeseen conditions, including but not limited to, adverse weather, traffic problem, etc.

Terms on Payment, Cancellation and Refund

1. The registration deposit is \$100/person. Once confirmed, the deposit will not be refunded.
2. The balance of the tour fee must be paid 60 days before departure. If the booking is cancelled within 60 days, the tour fee will not be refunded.
3. After the tour is confirmed, the departure date cannot be changed. Name can be changed for free 15 days before departure. No changes are allowed 15 days or less before departure.